2020 年冬季东南大学网络空间安全学院 澳洲学习短期课程项目

2020 School Of Cyber Science and Engineering Study Abroad Short-Term Program Winter Session

网络空间安全学院澳洲学习短期课程简介 Introduction of School Of Cyber Science and Engineering Study (SEU) Study Abroad Short-Term Program

为促进东南大学网络空间安全学院与海外知名院校的 合作交流,培养海内外优秀人才,开拓学生视野。东南大学 网络空间安全学院确认在 2020 年 12 月开设海外学习短期课 程。来自海内外高校的本科生和研究生将通过此次短期课程 加强与东大师生的学术交流。海外学习短期课程全程将以英 文授课,所有课程均由东南大学顶尖教授与海内外知名高校 教授按照高标准授课要求精心规划。

It is confirmed that the School of Cyber Science and Engineering, Southeast University (SEU) will run a study abroad short-term program in December 2020 to promote the cooperation between the School of Cyber Science and Engineering, SEU and reputable overseas universities, to cultivate outstanding talents at home and abroad and to broaden their horizons. Undergraduate and graduate students from

colleges at home and abroad will strengthen their academic exchanges with teachers and students of SEU through this short-term program. The entire program will be taught in English. All courses will be well incorporated by top-notch professors from SEU and well-known universities at home and abroad in accordance with high-standard teaching requirements.

■ 授课地址: 东南大学
Teaching address: Southeast University

■ 项目时间: 2020 年 12 月 7 日-2021 年 1 月 1 日 Program Duration: December 7, 2020-January 1, 2021

■ 课程列表 CoursesList

等级	专业	课程编码	课程名称 (英文)	课程名称 (中文)
本科生课程	IT	09033110	Artificial Intelligence	人工智能
		09031010	Introduction to Programming & Programming Language	程序设计基础及语言
		09013050	Operating System	操作系统
		S004210	Mobile Communication and Wireless Network Security	移动通信和无线网络安全
		S004112	Information Hiding & Content Security	信息隐藏与内容安全
		B009119	Network Measurement & Behavioral Science	网络测量与行为学
	Chinese	00034239	Chinese Crafts and National Intangible Cultural Heritage	中国手艺与非物质文化遗产
		15031562	Conspectus of Chinese Modern and Contemporary History	中国近现代史纲要
		0003411	Introduction of Chinese Classical Novels	中国古典小说名著导读
		B000113	Overview of China	中国概况
		15012122	Introduction to the basic principles of Marxism	马克思主义基本原理概论
	Business	00035101	Marketing	市场营销
		00035102	KAB entrepreneurship foundation	KAB创业基础
		00035105	Personal financial management and securities investment analysis	个人理财及证券投资分析
研究生课程	ІТ	909033110	Artificial Intelligence	人工智能
		909031010	Introduction to Programming & Programming Language	程序设计基础及语言
		909013050	Operating System	操作系统
		S9004210	Mobile Communication and Wireless Network Security	移动通信和无线网络安全
		S9004112	Information Hiding & Content Security	信息隐藏与内容安全
		B9009119	Network Measurement & Behavioral Science	网络测量与行为学
	Chinese	900034239	Chinese Crafts and National Intangible Cultural Heritage	中国手艺与非物质文化遗产
		915031562	Conspectus of Chinese Modern and Contemporary History	中国近现代史纲要
		90003411	Introduction of Chinese Classical Novels	中国古典小说名著导读
		B9000113	Overview of China	中国概况
		915012122	Introduction to the basic principles of Marxism	马克思主义基本原理概论
	Business	900035101	Marketing	市场营销
		900035102	KAB entrepreneurship foundation	KAB创业基础
		900035105	Personal financial management and securities investment analysis	个人理财及证券投资分析

一、 申请就读 Application

■ 申请资格 Application requirements

东南大学欢迎世界各地的高校生,本科生以及研究生到访东南大学学习并感受东南大学的学术氛围。

Southeast University welcomes undergraduates and graduate students from all over the world to visit Southeast University to learn and feel the academic atmosphere of Southeast University. 所有课程均为英文授课,申请者需要至少满足一项以下条件:

All courses are taught in English, and applicants need to meet at least one of the following conditions:

- 1. 以英语为母语
- 2. 目前正就读或毕业于以英语为主要教学语言的大学
- 3. 托福总分高于80分或雅思总分高于6分
 - 1. English native speaker
 - 2. Studying or Graduated from an institution where English is the main language of instruction
 - 3. Have a valid TOEFL score which is higher than 80
 - 4. Have a valid IELTS score which is higher than 6.0

■ 在线申请 Online Application

下载填写"2020年东南大学海外短期课程申请表格"并与护照复印件一同发送至项目邮箱:

cyber_edu@pub.seu.edu.cn

Download and fill in the "2020 Southeast University Study Abroad Short-Term Course Application Form" and send it to the project mailbox with a copy of the passport:cyber_edu@pub.seu.edu.cn

- 申请截止日期: 2020 年 12 月 6 日 Deadline for application: December 6, 2020
- 二、 重要说明 Important Notes
- 课程将根据东南大学的学术监督,有严格的教学质量控制和 教育保证。

Pursuant to the academic oversight, pedagogical quality control, and guarantors of educational rigor provided by Academic Supervision Office of Southeast University.

我们建议学生应当先向就读大学申请并拿到批准函后,再申请东南大学海外学习短期课程计划。

We recommend that students apply for the Southeast University short-term study abroad program after obtaining the approval letter from their home university first.

三、 联系方式 Contract us

项目负责人: 小 K 老师

微信: Southeast SEU

邮箱: cyber edu@pub.seu.edu.cn

电话: 025-52091393

地址:中国江苏中南京市玄武区四牌楼2号东南大学

Program Coordinator: Mr. Kevin

WeChat: Southeast SEU

Email: cyber edu@pub.seu.edu.cn

Tel: 025-52091393

Address: Nangong Rd, Jiangning District, Nanjing, Jiangsu,

China

(Southeast University Jiulonghu Campus)